

## AVIS AUX MEMBRES POTENTIELS

PRENEZ AVIS que le 13 mars 2017, l'honorable juge Marc De Wever de la Cour supérieure a autorisé le désistement d'une demande d'autorisation d'action collective.

Le Requérant demandait à représenter le groupe proposé et décrits ci-après, à savoir :

*All residents in Quebec who own, lease or otherwise possess one or more of the following Fiat Chrysler vehicles:*

- 2008-2012 Dodge Ram 1500 pickups
- 2008-2012 Dodge Ram 4500 and 5500 heavy-duty pickups
- 2009-2011 Dodge Dakota
- 2009 Dodge Durango
- 2009 Chrysler Alpen
- 1993-2015 Jeep Grand Cherokee
- 2002-2007 Jeep Liberty

*("Class Vehicles")*

En raison du désistement, les effets de l'article 2908 du Code civil du Québec ont cessé et le délai de prescription à recommencer à courir. Veuillez tenir compte de ce changement si vous entendez instituer une poursuite judiciaire contre les intimés en relations avec une des voitures ci-haut mentionnée.

Toutefois, vous pourriez être membre d'une des actions collectives proposées dans une autre province (Alberta, Saskatchewan ou Ontario), mais le dénouement n'est pas encore connu.

## NOTICE TO POTENTIAL MEMBERS

TAKE NOTICE that on March 13th, 2017, the Honourable Justice Marc De Wever of the Superior Court authorized the discontinuance of a proposed class action.

The Applicant was seeking to represent the following proposed group:

*All residents in Quebec who own, lease or otherwise possess one or more of the following Fiat Chrysler vehicles:*

- 2008-2012 Dodge Ram 1500 pickups
- 2008-2012 Dodge Ram 4500 and 5500 heavy-duty pickups
- 2009-2011 Dodge Dakota
- 2009 Dodge Durango
- 2009 Chrysler Alpen
- 1993-2015 Jeep Grand Cherokee
- 2002-2007 Jeep Liberty

*("Class Vehicles")*

By reason of the discontinuance, the operation of Article 2908 of the Civil Code of Quebec has ceased and prescription has started to run again. Please take this change into account if you wish to institute court proceedings against the respondents in relation to one of the Class Vehicles.

You may, however, be a member of one of the proposed class actions instituted in another province (Alberta, Saskatchewan or Ontario), but the outcome is not known yet.